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内容概要

　　名师主笔专家审稿本套丛书由各省市国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师，优秀骨干教
师联合编写，由中外教育专家审定把关。
 设计新颖操作灵活本套丛书内容按周次设计，既有利于教师课堂定时检测，又适合学生同步自测。
操作灵活方便、节时高效。
 同步性好适用性广《快捷英语·听力周周练（高2年级下）（第2版）》丛书以新课标及最新考纲为依
据编写，适用于各种版本教材。
 设计巧妙效果最佳听力理解训练需要最强的心理关注度，间隔一到两日训练，利于学生保持足够的训
练兴奋度和最强的心理关注度，事半功倍。
 讲解精要归纳精准每周均附有训练、应试技巧指导，有助于学生体会规律，举一反三。
经典表达列出相关高频语言材料，有助于学生不断积累听力语言素材，培养语感，进而大幅提高听能
水平。
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书籍目录
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章节摘录

　　M: At the gate of the post office you can buy it. Look！
 The post office is there. Be careful when you cross the street.　　W: Thank you very much. Good-bye！
　　M: Good-bye！
 (Text S）　　M: Did you hear that interview with the bungee jumper? The line broke after he jumped off a
bridge.　　W: Oh, no！
 Was he killed?　　M: Well, its totally unbelievable that he should have survived the jump.　　W: So how did it
happen?　　M: He forgot to check the line before he jumped off the bridge. There was a weak spot in the line
when he jumped and it suddenly broke into two pieces. The doctors said he would be in a wheelchair for the rest of
his life, but he proved them wrong. He only spent one year in recovery. As soon as he was back in shape, he went
right out and tried it again.　　W: Gosh, some people are really crazy.　　M: That may be true, but you have to
say that he has a good spirit.　　(Text 9)　　M: Hi, Jeanie. Why have you come to school an hour early?　　W:
I wanted to get a front row seat and review one more time before the test. Why are you here so early, Jack?　　M: I
get out of my car here this time every day. You seem to be nervous about your lessons. Have you finished your
review?
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编辑推荐

　　中国英语教育领先品牌，200万英语教师的选择！
精品英语教辅，全新再版修订，全国重点名校英语训练必备丛书。
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